
NOV VRTEC V PODPEČI

Uspeh več v naporih
za boljše življenje

Mrzlo, vctrovno, temncčc sc poncdeljko-
vo popoldne (27. oktobra) ni moglo prcgna-
ti krajanov Podpeči — Prcsorij in njihovih
gostov, med katerimi so bili najvišji pred-
stavniki občinske skupščine in družbcnopo-
litičnih organizacij naše občine, da ne bi bi)i
prisotni na slovesnosti na otvoritvi vrtca v
Podpeči. Po treh letih najrazličnejših napo- .
rov krajevne skupnosti Podpeč-Preserje,
skupnosti otroškega varstva in izvajalcev
del, mcd katerimi je odločilni mariborski
MARLES, smo lahko zaslišali vcselo petje
otrok, ponosne pesmi domačega mešanega
pevskega zbora in besede slavnostnega go-
vornika, predsednika OK SZDL Petra Vr-
hunca. Kljub naravnemu hladu pa nas je ob
spremljanju programa in govora spremljala
misel, da bo trenutno petinštirideset staršev
lahko brczskrbno odšlo na delo. Pa ne le to,
ampak, da bo vrtec, ki sodi v sklop VVZ
Marija Novak Vnanje gorice, pomagal otro-
kom na tem obrobju barjanskih tal k hitrej-
šemu vzgojnemu in izobraževalnemu razvo-
ju. To pa je v svojem nagovoru poudaril tudi
predsednik občinske konference SZDL Pe-
ter Vrhunc.

»Pri izvedbi gradnje tega objekta je po-
trebno posebno pohvaliti člane gradbencga
odbora pri KS, posebno še Toneta Vadnjala

in Franca Suhodolnika, prejšnjcga prcdsc-
dnika svcta KS Ludvika Bašo, strokovno
službo LIZ Ljubljana, posobno tovarišico
Meto Dcu, predsednika IO SIS otroškega
varstva, Jožota Klasiča in sekretarko Mileno
Smola, od strani občinskc strokovne službe
pa tovariša Bregarja za njegovo nesebično
in požrtvovalno delo. Posebna zahvala velja
tudi izvajalcu del TOZD MARLES za dokaj
hitro in solidno opravljeno gradnjo.

Tudi v vaši krajevni skupnosti ste lahko
ponosni na svoje dclo in odločeni ste še
graditi in doseči lepše pogoje v vašem kraju.
To potrjujejo tudi vaše planske usmeritve v
naslednjem srednjcročnem obdobju, ko ste
se odločili za gradnjo vrste pomembnih ob-
jektov s področja industrije, preskrbe, kana-
lizacije, javne razsvetljave, urejanja cest,
električne in PTT napeljave, razširitve po-
kopališča, sanacijo vodovoda, stanovanjske
gradnje, sanacije Podpeškega jezera itd.

Naloge, ki ste si jih zadali, ne bodo lahke
in morda marsikatere neizpolnjene glede na
to, da se nahajamo v reformi ekonomske
stabilizacije, za katero se moramo brezkom-
promisno vsi zavzemati in s svojim lastnim
prizadevanjem uresničevati ukrepe, ki smo
si jih zadali.

V polni meri se tudi vi zavedale, da je

ustvarjalno dolo in nadalnje izboljšanjo
družbonoga in osobnoga štandarda prcdpo-
goj za stabilizacijo našegagospodarstva. Za-
to so napori celotne družbe usmorjeni k tcm
ciljem«.

Ko smo za oddajo Radia GLAS Ljubljane
tega dne povprašali starše, kaj pričakujcjo
od vrtca, je bila zanimiva ugptovitcv Marka
Kocijana, da bo otroka tfenutno sicer pustil
še pri tašči, da pa ga je hčerka ob ogledova-
nju lično urejenih igralnic in bivalnih pro-
storov v novem vrtcu prosila, da bi jo čim-
prej vpisal v vrtec. Tudi Dušan Debevc bo z
vključitvijo sinov v vrtec razbremenil taščo.
Vesel je predvsem tega, da bosta fanta pri-
dobila v vrtcu niz vzgojno-izobraževalnih
znanj, da pa bo ostala tašča tista, ki ju bo v
prostem času ša malo »pocrkljala«.

V vrtcu v Podpeči je trenutno še prost
tretji oddelek. Po podatkih občinske skup-
nosti otroškega varstva je mogoče ta odde-
lek aktivirati takoj, ko bi se zbralo še dodat-
nih 15 otrok.

Mnogi starši so v dvomih o oskrbovalni
ceni v vrtcu. Ta je povsem enaka kot v vseh
Ijubljanskih vrtcih in je po kraju verjetno
krožila ekonomska cena, ki pa je res marsi-
koga prestrašila, da ni vpisal otroka v novi
podpeški vrtec. STANE JESENOVEC


